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Fraværende: Katrine, Allan D. 

PKT. DAGSORDEN: TID: FACILITATOR REFERAT 

0 Orientering om 
projektorienteret UUV på 
mellemtrinnet. 

 Trine Der bliver fortalt hvordan man har arbejdet på mellemtrinnet med 
projektorienteret undervisning i UUV og fremvist artefakterne. 
Det har været et positivt og lærerigt forløb for både lærerne og 
eleverne 

1. Referat for sidste møde 2 min Jonas Godkendt 

2. Godkendelse af 
dagsordenen 

2 min Jonas Godkendt 

3. Evaluering af 
forældremøder 

10 min  
 

Trine 

Overvejende positiv feedback.  
 
Godt at få lov at vise fællesbestyrelsens ansigt udadtil, så 
forældrene ved hvem I/vi er. 
Pjecen med forslag til klasserådene blev også taget positiv i mod. 
 
Fremadrettet skal der også indtænkes en repræsentant når 
Børnehaven holder forældreaftener. 

4. Årre i Balance 0-2 års 
pladser 

15 min Trine/Marc Der orienteres og vises rundt.  
Alle de 4 pladser er nu besat, de sidste starter 1. Januar. 

5. Økonomi status 10 min Anker Der orienteres om status på økonomien samlet set i Årre 
børnecenter. Vi har en god og solid økonomi.   

6. Skole sikker trafik 10 min Anker Der orienteres om Varde kommunes beslutning om et vejbump på 
Skolegade, samt et ved indkørslen til Børnehaven. Det er besluttet 
og bliver effektueret i 2024. 

7.  Skoleudviklingsplan 5 min Trine Skolechefen har udskudt skoleudviklingsplanen – dermed gør 
fællesbestyrelsen det samme. 



 

 

8. Fællesbestyrelsens arbejde 
med principper. 

 
1 time 

 
Trine 

Der gennemgås hvilke principper fællesbestyrelsen skal arbejde 
med fremadrettet.  
Principperne skal bygge på værdierne: Fællesskab, ansvarlighed, 
respekt, kreativitet og glæde og skal have et mål – skolens ansvar – 
forældrenes ansvar og implementering af princippet.  

9. Orientering fra: 
 
Ledere 
 
Medarbejdere: 
 
Formand: 
 
Andre medlemmer: 

10 min Jonas  
Vi har fået en rigtig dygtig psykolog på matriklen. Desværre skal vi 
aflevere ham igen, til et nystartet kompetencecenter i Varde 
kommune. 
Vi får en konsulent i stedet. 
 
Børnehaven har fået en limtræsbjælke, så der kan hænge 
bevægelsesredskaber ned fra loftet. 
 
Medarbejdere arbejder sig stille og roligt ind i hjernen og hjertet. 
Planlægger skolefest, klasselæreruge m.m. 
 
Dialogmøde var rigtig godt. Børn og unge politikken blev 
gennemgået og diskuteret med byrådsmedlemmer. Det var en 
positiv oplevelse. 
 
 
 

10. Punkter til næste møde  Jonas Trafiksikkerhed med elevrådet. 
Principper fællesbestyrelsen. 
 

11. Evt.    
 



 

 

    
 
 
 
 

 

     

     

     

 


